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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2014-12-16, § 9 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 16 december 2014 kl. 17:00 – 17:15 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 18 december 2014 

  

 

Jan Valeskog Peter Jönsson (M) 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordförande   

 

Bengt Sandberg (S)  

Sonja Pagrotsky (S)  

Martin Engman (S)  

Ewa Larsson (MP)  

Sebastian Wiklund (V) 

Peter Jönsson (M)  

Mikael Eskman (M)  

Karin Blomstrand (M)  

Johan Fälldin (C)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Suleiman Said (S) för Madeleine Sjöstedt (FP) vice ordförande  

Susanne Lindberg Elmgren (S) för Anna Cederschiöld (M) 

Maria Öhman (V) för Olof Hermansson Wallentin (FP) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Ann-Sofie Chudi, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Jenny Rydåker, Maria Stigle och Anna Wahlström 
samt personalföreträdarna Birgitta Andersson och Reza Etemad och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk 
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 § 9 
Högdalshallen, renovering av reningsverk m.m. 
Inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr 4.2.1-435/2014 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner redovisat förslag till renovering 

av Högdalshallens reningsverk m.m. till en kostnad om  

42,5 mnkr som finansieras inom 2015 års budgetram för in-

vesteringar i idrottsanläggningar.  

 

2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta ett 

tillägg till nuvarande hyresavtal med idrottsförvaltningen 

baserat på en preliminär tilläggskostnad år 1 om 2,6 mnkr.  
 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 25 november 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet).  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag. 
 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Peter Jönsson m.fl. (M) och Johan 

Fälldin (C) enligt följande: 

 

Att Stockholm har fungerande och attraktiva simhallar är 

viktigt, inte minst ur ett folkhälsoperspektiv. Däremot är det 

problematiskt att investeringen, sedan nämnden antog 

underlaget för investeringsplan i våras, har ökat från 10, 5 

miljoner kronor till 42,5 miljoner kronor – en ökning med 400 

procent. 

 

Den nya majoriteten har förvisso utökat fastighetsnämndens 

investeringsram för idrottsanläggningar men dessa pengar 

kommer inte räcka långt om kostnadsutvecklingen fortsätter i 

den här takten. Idrottsnämnden har ett ansvar att, oavsett 

investeringsram, värna skattebetalarnas pengar och använda 

dessa på ett effektivt sätt. Vi hoppas att den nya majoriteten tar 

vid där Alliansen lämnade. Detta för att stockholmarna faktiskt 
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ska få fler anläggningar för pengarna.   

 

 

 

 Vid protokollet 

 Maria Stigle 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


